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Onderwerp: Beantwoording art. 36 vragen Kermis Blokker 

Geachte heer Tonnaer, 

U heeft vragen gesteld over het behoud en organisatorische hulp bij de kermis in Blokker. In deze brief 

leest u de antwoorden op uw vragen. 

Vraag 1 Heeft de gemeente Hoorn in 2018 en 2019 een financiële bijdrage van jaarlijks € 2000 geleverd voor 
de kermis in Blokker en zo ja, waarom? 

Antwoord 

De kermis in Blokker heeft geen financiële bijdrage gehad in 2018 en 2019. 

De kermis in Blokker was in het verleden een winstgevend evenement. De kermisorganisatie betaalde 
t/m 2011 vierduizend euro huur aan de gemeente. De organisator gaf in die tijd al aan dat de 
opbrengsten minder werden. Er is toen door de gemeente een correctie aangebracht, waardoor de 
organisatie nog maar duizend euro aan huur betaalde. Vanaf 2015 betalen ze helemaal geen huur meer. 

In 2015, 2016 en 2017 hebben de gevestigde ondernemers een financiële bijdrage van tweeduizend 
euro gekregen om de kermisactiviteiten een impuls te geven. Deze bijdrage is stopgezet omdat wij van 
mening zijn dat het om een commerciële activiteit gaat. Dit is toen ook per brief bevestigd. 

Vraag 2 Bent u met ons van mening dat voor de dorpsgemeenschap van Blokker en Zwaag ook jaarmarkten 
en kermissen van onschatbare waarde zijn? 

Antwoord 

Dorpsevenementen kunnen heel belangrijk zijn voor de samenhorigheid en levendigheid binnen een 
dorp. De kermis in Blokker was altijd een winstgevende activiteit, maar helaas is dit al jaren niet meer het 
geval. Het is een landelijke ontwikkeling dat kleine dorpskermissen verdwijnen omdat ze niet meer 
rendabel zijn. De bezoekers blijven weg. De gemeente heeft in het verleden gesprekken gevoerd met de 
organisator en met de ondernemers in Blokker om alternatieven te bespreken. 

Vraag 3 Wilt u de opgebouwde kennis en ervaring van het Hoornse kermisteam benutten voor verbetering 
van de kermis in Blokker en Zwaag? 
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Antwoord 

Kermisexploitanten komen alleen maar naar een kermis toe als ze geld kunnen verdienen. 
Dat is in Blokker niet meer aan de orde. De kennis en ervaring van het kermisteam gaat dit gegeven niet 
veranderen. De kermis in Zwaag heeft nog wel bestaansrecht. De gemeente ontvangt van deze 
kermisorganisatie ook nog steeds huur. 

Vraag 4 Kunt u het voordelige saldo van de Hoornse kermis inzetten voor verbetering van de 
kermis met attracties in Blokker en Zwaag? 

Antwoord 

Het voordelige saldo van de Hoornse kermis wordt elk jaar verrekend met het begrotingssaldo. Dat 
betekent dat het begrotingssaldo daalt als de extra opbrengst van de kermis ergens anders voor gebruikt 
wordt. Het voordelig saldo is dus al bestemd. 

Zoals bij het antwoord op vraag 1 staat aangegeven, is er de afgelopen jaren al aardig geïnvesteerd om 
de kermis in Blokker in stand te houden. Er wordt geen huur meer betaald en er is een paar jaar 
tweeduizend euro geïnvesteerd. Helaas zonder het gewenste resultaat. 

Met vriendelijke groet, 

van Hoorn 

de burge te 
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